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COORDINADORA GENERAL 
ACTA QUARTA 2021-2022 
 
Lloc: Barcelona 
Data: 10 de març del 2022 
Hora d’inici: 15.09 
Hora d’acabament: 17.20 
 
Assisteixen: 
1. L’Espai Obert de la Facultat de Dret, representat per: 
—Jo, el secretari, Sanjuan (secretari i membre del Secretariat Tècnic); 
—na Júlia Raventós i Mateo; 
—na Marta Cabello Borràs; 
—en Martiño Neira Cervera. 
 
2. L’Espai Obert de la Facultat de Ciències Polítiques, representat per: 
—en Luca Furment Rodríguez; 
—en Pau Mateo Serra; 
—na Lucia Guerra Jiménez; 
—n’Alícia Bordoy Salamanca. 
 
3. L’Espai Obert de Comunicació, representat per: 
—na Mariona Gil (membre del Secretariat Tècnic); 
—en Pau Torres Pagès. 
 
4. L’Espai Obert de la Facultat d’Humanitats, representat per: 
—na Núria Garriga Ortís (membre del Secretariat Tècnic); 
—en Matías Díaz Roqueta. 
 
5. L’Espai Obert del CEUPF Mar, representat per n’Álvaro Martín López. 
 
Constato que hi ha quòrum, conforme és al Reglament del Consell d’Estudiants, en haver-hi 
el mínim de quatre espais oberts presents representats pel mínim de dos dels seus 
representants en la sessió present de la Coordinadora General. 
 
En Pol Villaverde 
Representant de les associacions al Secretariat Tècnic 
 
N’Ada Font Burdoy 
Estudiant en pràctiques del CEUPF 
 
Excusa la seva absència:  
César Jessé Enríquez 
Representant de l’Espai Obert de l’Escola Doctorat 
 
Ordre del dia: 
1. Qüestions al Secretariat Tècnic  
2. Resultat de la votació dels Espai Obert de la passada CG. Impugnacions, etc. 
3. Pressupostos 
4. Reglament del CEUPF i reforma 
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5. Resultats de la recopilació d’informació sobre un professor que ha reportat certs 
incidents amb alumnes (a càrrec de Martiño Neira, membre del Espai Obert de Dret) 

6. Moció al CEUPF (a càrrec de Pau Mateu, membre del Espai Obert de Ciències 
Polítiques) 

7. Voluntaris als Concursos de Sant Jordi 
8. Voluntaris projecte d'ajuda a Ucraïna 
9. Participació Consejo Estatal de Estudiantes de Telecomunicación 
10. Precs i preguntes 
 
Desenvolupament de la sessió: 
 
1. Qüestions al Secretariat Tècnic  
N’Alícia Bordoy comenta la polèmica amb la piulada de S'ha Acabat! al compte del CEUPF 
en el marc de la difusió de la Mostra d'Associacions i defensa els seus arguments favorables 
a la seva eliminació i no-publicitació. Comenta que en la seva opinió es va trigar massa a 
esborrar-la —8 hs.— i que, per tant, es va mantenir la decisió de no esborrar el tweet. 
 
En Matías Díaz fa matís a què la decisió a prendre no versava sobre no esborrar la piulada 
sinó sobre si eliminar-la. 
 
Jo, el secretari, argumento que legalment s'ha de tractar per igual a totes les associacions, 
en tant que el Consell d’Estudiants és un òrgan pertanyent a una administració pública 
―la Universitat Pompeu Fabra—, amb deure de neutralitat i de respectar la igualtat ens 
agradi o no als individus que hi som el que propugnin, mentre un jutjat no ho declari 
contrari a la llei. Dic que esborrar la piulada d'una associació implicaria haver d’esborrar 
les de totes les associacions per tal de garantir un tracte igualitari a totes les associacions 
—tot i que també seria quelcom qüestionable. Comento que per a les pròximes edicions 
s'hauria de tenir en comptes certs criteris a l'hora de fer aquesta difusió i que la 
Coordinadora General, com a màxim òrgan del CEUPF en tot moment pot decidir quins 
són —donat que no n’hi ha actualment de definits. 
 
D'altra banda, es comenta des d'un membre de la Coordinadora General que estava tenint 
en compte només el principi de no discriminació en lloc del principi de neutralitat, de la 
qual cosa jo, el secretari, discrepo en tant que són diferents i els dos els trobo infringits. 
 
En Pau Torres comenta que les decisions jurídiques s'han de deixar als juristes, i que el 
CEUPF no ha de fer-les, a la qual cosa jo, el secretari, afegeixo que malgrat tot cal respectar 
la llei i que en tot cas tots els presents tenen llibertat, tenint major o menor coneixement 
jurídic, d’aportar les consideracions que considerin adients. 
 
Es parla de consultar serveis jurídics a la UPF, a la qual cosa jo, el secretari, indicant ésser-
ne favorable, informo que en molts casos poden trigar setmanes o mesos a resoldre i que 
no solem tenir tant de temps a fer-ho, però que per a coses més importants ho trobaria el 
més adient. 
 
En Pol Villaverde qualifica el procediment seguit per a la decisió d’esborrar la piulada de 
molt raonable. Aclareix que cap membre del Secretariat Tècnic tenia l'interès de dilatar el 
procediment. Amb poc més de vuit hores es va votar amb un formulari de Google i, 
finalment, es va prendre la decisió votada —pels representants dels espais oberts a la 
Coordinadora General— d'esborrar el tweet. Jo, el secretari, en conjunt amb en Matías i 
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altres representants presents, faig expressió que el procediment seguir, malgrat tot, és 
contrari al reglament donat que prescindeix dels espais oberts completament. 
 
Jo, el secretari, a tot l’anterior afegeixo que la piulada duia dies publicada, que hi havia 
hagut temps de sobres per a comentar-la i actuar-hi, i que no era menester de córrer a fer-
ho tot de pressa el mateix dissabte, que no és tan sols ni un dia hàbil. 
 
Na Núria Garriga proposa que el Secretariat Tècnic sigui més transparent de cara a un 
futur. 
 
Jo, el secretari, informo que es va actuar amb un temps rècord en referència a la polèmica. 
En altres ocasions mai s’havia actuat tan ràpidament des del CEUPF —faig referència a què 
no em consta cap decisió altra presa en el passat de forma tan sumària. També menciono 
que es va gestionar la polèmica en un cap de setmana, és a dir, en dies no lectius. Comento 
que les administracions públiques no treballen en cap de setmana i que si el CEUPF ho fa, 
és de forma excepcional, una excepció que en cap cas pot esdevenir costum de cap mena. 
En relació amb això últim també afegeixo que aquell dia un dels representants fins al 
vespre no era present ni disponible perquè degut a la seva fe religiosa era indisposat en 
descans —situació que la majoria dels representants que en som companys coneixem— i 
que l’actuació realitzada, havia deixat en situació d’infrarepresentació un dels espais oberts 
en no poder-hi ésser present ni substituït. Tot això, sumat al fet d’ésser un dia inhàbil, 
indico trobar-ho una falta de respecte cap a aquesta persona en primer terme i cap a la 
resta de representants en segon terme per part dels representants que van insistir i 
pressionar a una actuació tan sumària. 
 
En Matías Díaz comenta que voldria saber qui gestiona les xarxes socials del CEUPF. Jo, el 
secretari, li responc que les xarxes socials són gestionades pel Secretariat Tècnic i que 
aquestes decisions són implementades per l'estudiant en pràctiques al Consell 
d’Estudiants. En Pol Villaverde comenta que la decisió concreta a fer difusió de les 
associacions inscrites a la Mostra d'Associacions es va prendre a una reunió amb 
comunicació, el SACU i l'estudiant en pràctiques. Na Núria Garriga comenta que és 
possible que es pogués haver actuat d'una altra manera i que es gestionarà en un futur de 
forma molt més transparent. 
 
En Pau Torres comenta el seu descontentament per la cancel·lació de la Mostra 
d'Associacions al campus del Poblenou. A més, pregunta pels motius de la cancel·lació. 
Comenta que sempre es deixa enrere al campus del Poblenou per a afavorir al campus de 
la Ciutadella. En Pol Villaverde comenta que la Mostra d'Associacions va ser tot un èxit a 
la Ciutadella. Pel que fa a la seva cancel·lació al campus del Poblenou, comenta el com es 
prengué la decisió: Després de la Mostra d'Associacions a la Ciutadella, el Secretariat 
Tècnic es va reunir; posteriorment, el SACU va manifestar la seva opinió sobre la 
cancel·lació de la Mostra; finalment el Vicerectorat de Professorat i Relacions amb la 
Comunitat Universitària hauria decidit cancel·lar la Mostra d'Associacions. Na Núria 
Garriga opina que el Secretariat Tècnic hauria de ser més transparent en un futur i donar 
les explicacions de la cancel·lació de la Mostra d'Associacions en el seu moment i no amb 
el retard amb què es féu. 
 
Na Júlia Raventós pregunta per què l'acta de la reunió del Secretariat Tècnic del dia 23 de 
febrer no és penjada al web. Na Núria Garriga comenta que es va decidir no penjar l'acta 
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perquè va ser una reunió informal en la qual faltava a més una membre del Secretariat 
Tècnic, na Mariona. 
 
En Pau Torres comenta que valora la feina del Secretariat Tècnic. Valora que la tasca no és 
fàcil i que no es pot exigir una disponibilitat total per part del Secretariat Tècnic. 
 
En Pol Villaverde fa una cronologia dels esdeveniments que van succeir quan es va decidir 
cancel·lar la Mostra d'Associacions. Primer en Pol Villaverde hauria parlat amb na Gemma 
Garcia, cap del Serveri d’Atenció a la Comunitat Universitària, en referència a la 
cancel·lació de la Mostra; seguidament, hauria parlat amb en Pablo Pareja, vicerector de 
professorat i relacions amb la comunitat universitària, sobre la cancel·lació. Jo, el secretari, 
dic que cap dels membres del Secretariat Tècnic volíem cancel·lar la Mostra d'Associacions 
al campus del Poblenou. 
 
Un membre de la Coordinadora General comenta sobre el que va passar sobre un article 
presentat fora de termini a la Revista Àgora per en Pol Villaverde. En Pol Villaverde 
comenta que l'article que ell va presentar no es publicarà en la segona edició de la Revista 
Àgora perquè estava fora de termini. Finalment, el Secretariat Tècnic i no els editors, van 
ser els qui van decidir no incloure l'article per sobre passament del termini. Na Núria 
Garriga demana disculpes pel que considera falta de transparència. S’explica que en un 
inici es va comunicar erròniament que l’article havia de ser incorporat perquè s’havia 
decidit des del Secretariat Tècnic; en arribar això a oïdes dels membres, es va indicar que 
això no s’havia acordat i es va fer palès que, com amb altres persones havia ocorregut, en 
ésser la presentació d’aital article fora del termini, no era adient incorporar-lo. 
 
2. Resultat de la votació dels espais oberts de la passada Coordinadora General, 
impugnacions, etcètera 
Jo, el secretari, comento els resultats de les votacions dels últims espais oberts en relació 
amb la sessió de la Coordinadora General celebrada el dia 17 de gener d’enguany. Explico, 
també, que es va donar tres dies —fins a aquell divendres— per a esmenar, presentar 
al·legacions o no actuar en relació amb la butlleta anul·lada de l’Espai Obert de l’Escola 
d’Enginyeria, per inintel·ligible, com consta a l’acta d’escrutini, així com la votació 
impugnada per en Matías que també hi consta. Informo que en cap dels dos casos es va 
actuar per part dels representants dels espais oberts afectats. 
 
Jo, el secretari, explico la impugnació que en Matías Díaz va presentar, al·legant el no 
repartiment proporcional dels vots a l'Espai Obert d'Economia i Empresa. En Matías Díaz 
detalla que no hi havia un criteri homogeni de distribució dels vots, donat que amb els 
mateixos resultats, en unes votacions es repartien d’una manera i en unes altres d’una altra, 
no seguint-se cap criteri. Finalment, no es proposa cap acció al respecte, pel que es dóna 
per vàlid el vot, però en Matías fa constar que això sigui una forma de fer palès que cal 
repartir els vots dels espais oberts de manera adient, proporcionalment i amb un criteri 
homogeni a tots els casos iguals entre si. 
 
En Luca Furment opina que la butlleta i el sistema de votació era difícil d'entendre. 
Proposa adoptar una votació electrònica en lloc d'una presencial. Jo, el secretari, explico 
que el sistema de vot pel qual es va optar resultava que era el que s'havia seguit a anys 
anteriors, però que no és la única forma acceptable. En relació a la presencialitat de la 
votació, comento que no calia venir a votar presencialment, ja que es podia enviar la 
butlleta emplenada per correu intern, com va fer-se en dos casos —Enginyeria i 
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Economia—, i dic també de la telemàtica que caldria una signatura electrònica per a 
equiparar-la al paper, cosa que actualment no tots els representants dels espais oberts 
tenen, i fer-ho en paper permet signar-ho amb facilitat, assegurant que n’hi ha una majoria 
a favor, cosa que amb un formulari de Google és més difícil. 
 
En Pau Torres comenta que li resulta estrany que es pugui delegar el vot a un estudiant 
que no té votació en l'Espai Obert en qüestió, com ocorregué al seu espai obert —
Comunicació—, a què no hi va acudir ningú presencialment, sinó només estudiants 
representats per en Matías Díaz, qui no n’és membre, que eren degudament identificats 
—es requerí a aitals efectes, un contracte de mandat i una còpia de la capçalera de 
l’expedient acadèmic del Campus Global on hi consta el nom i la fotografia, com a mínim, 
de les persones mandants. Es debat aquesta qüestió tot i que s’indica que, a priori, sense 
una prohibició expressa a això i degudament acordada —la qual cosa tembé seria dubtosa, 
com indico— podria fer-se, fent-se analogia amb les Juntes Generals de les societats de 
capital, les assemblees d’associacions, i altres organismes o entitats anàlegs. A més 
suggereix en Pau que en la propera sessió de la Coordinadora General es debati sobre 
aquesta qüestió i que, si s'escau, que esdevingui un debat també als espais oberts, prenent-
se l’acord oportú. 
 
3. Pressupostos 
En Martiño Neira comenta que segons l'article 8(d) del Reglament del CEUPF, de les 
competències de la Coordinadora General, que diu «Són competències de la Coordinadora 
General: [...] d) Elaborar i aprovar el seu pressupost i els seus plans d’actuació general. 
[...]», al seu parer es detalla que el competent per a elaborar i aprovar els pressupostos del 
CEUPF és la Coordinadora General, referint-se als representants dels espais oberts a la 
Coordinadora General, reunits en sessió, i argumentant que els espais oberts no havien de 
decidir-ne res al respecte. Jo, el secretari, li esclareixo que els membres de la Coordinadora 
General són els espais oberts i no els seus representants en ella, com diu l’art. 7.1 del 
reglament, que cito a continuació, i que per tant els pressupostos s'han de votar als espais 
oberts així com la resta d’acords que es prenen des de la Coordinadora General. Indico, a 
més, que prova d’això és a les actes dels espais oberts i de la Coordinadora General dels 
primers anys del CEUPF, on és clar això, i que s’extreu del fet que no es destaquin funcions 
diferenciades o pròpies dels espais oberts fora de la Coordinadora General ni viceversa, 
com també indica en Matías Díaz. Es debat col·lectivament aquesta qüestió. 
 
L’article 7.1 del Reglament del CEUPF, dels membres —de la Coordinadora General— i 
representació, en allò que ens concerneix diu: «Són membres de la Coordinadora General 
cadascun dels Espais Oberts de Decisió Estudiantil [...] mitjançant els representats o 
delegats escollits. [...] [¶]A les reunions de la Coordinadora General participen  tots els 
Espais Oberts de Decisió Estudiantil. Tanmateix aquests acudiran a les reunions mitjançant 
una representació de fins un màxim de sis persones i un mínim de dos. [...] el que votin 
aquests representants ha de ser el que s'hagi decidit a l'Espai que els hagi escollit.» 
 
A major abundància, jo, el secretari, recordo que l’any passat es féu una reunió amb els 
representants dels espais oberts a la Coordinadora General en què es tractà la interpretació 
del reglament, fent-hi anotacions, que insereixo en aquesta acta com a l’annex 1. 
 
Per a resoldre finalment tot això, jo, el secretari, em reuniré amb el servei d’assessoria 
jurídica de la UPF per a alçar-los aquestes qüestions que són persistents. 
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S'acorda posposar el debat dels pressupostos que resten per a la següent Coordinadora 
General. 
 
Es parla que se segueixi amb el pressupost per l'auditoria per l'estat de la llengua catalana 
a la UPF aprovat als Espais Obert. D'altra banda, es comenta que és possible que el 
Vicerectorat de Professorat i Relacions amb la Comunitat Universitària veti aquesta 
partida com ja se’ns ha advertit anteriorment des del SACU donant els corresponents 
motius, tot i que diem que en ésser una partida aprovada pels espais oberts, no tenim 
habilitació per a no executar-la, donat que tampoc se’ns n’ha expressat una prohibició ni 
des dels serveis jurídics de la universitat ni des de cap òrgan competent de la manera 
deguda. 
 
4. Moció de proposta de comunicat del CEUPF en relació amb l’associació S’ha 
Acabat! 
S'acorda avançar aquest punt de l’ordre del dia. 
 
En Pau Mateo presenta la moció de comunicat, que diu ésser presentat pel dit Bloc 
Estudiantil i dóna els seus arguments a favor de l'aprovació de la moció que ja havia 
enviada anteriorment als membres de la Coordinadora General. 
 
En Matías Díaz comenta que no exercirà el vot pel seu espai obert perquè no s’ha reunit 
per a tractar aquesta moció i posicionar-s’hi, insisteix a què les mocions i altres propostes 
es duen a la Coordinadora General com a representants dels espais oberts i no com a 
afiliats o simpatitzants d’associacions o moviments polítics concrets i compel·leix a la sala 
a respectar el procediment reglamentari. Jo, el secretari, en tant que representant a la 
Coordinadora General de l’Espai Obert de la Facultat de Dret, argumento en la mateixa 
línia i adopto la mateixa posició. Altres representants fan el mateix. Indico, a més, que és 
el que el reglament mana a fer, i el procediment que des d’uns inicis hi ha establert, no 
podent els representants actuar a la Coordinadora General al marge de llurs espais oberts. 
 
En Pau Torres proposa portar aquesta votació als Espais Oberts. S'acorda suggerir aquesta 
votació als espais oberts esdevenidors un cop es convoquin. 
 
5. Reforma del Reglament del CEUPF 
Jo, el secretari,, com a coordinador de la Comissió per a la Reforma del Reglament del 
CEUPF, explica la feina de la dita comissió. Comentem que es farà arribar la versió 
consolidada de la proposta de Reglament de l'any passat i, quan s’hagi modificat per la 
comissió, la versió final nova i a més una fe d'esmenes, per a què es posin en situació en 
relació amb el primer text, que s’utilitza de base per al treball de la Comissió i que es faria 
arribar en primer terme per a alleugerir i accelerar el procediment, per a evitar retards 
indeguts. Expliquem la resta del procediment de reforma que consta al Reglament de la 
CRRCEUPF i al Reglament del CEUPF i que un cop s'aprovi el text final, haurà de ser votat 
pel Consell de Govern de la UPF. 
 
D'altra banda, jo, el secretari, demano si hi ha cap proposta per a la reforma del reglament. 
Na Júlia Raventós pregunta si les modificacions es poden fer arribar per correu. Li comento 
que això és possible tot insistint que com a molt tard la setmana que ve es facin arribar les 
propostes de més contingut, per tal de poder-les tractar degudament, donat que 
posteriorment no hi hauria temps. 
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6. Actualització sobre l’estat de la investigació al Dr. Ferreras, de Dret, a càrrec de 
Martiño Neira, representant de l’Espai Obert de la Facultat de Dret 
Es comenta que jo, el secretari, com a representant del meu espai obert, i na Júlia Raventós 
vam recollir diferents tipus de queixes en referència a aquest professor. En Martiño Neira 
comenta que el veritablement greu són les maneres que utilitza. Expressa que hi hauria un 
comportament reiterat d'una actitud superbiosa i poc moral de cara als estudiants. 
 
En Luca Furment proposa l'emissió d'un comunicat en l'àmbit simbòlic i portar la qüestió 
davant del vicerector ja que hi hauria una negativa de la degana de la Facultat de Dret, que 
hauria participat especialment en una de les qüestions. 
 
Jo, el secretari, com a representant del meu espai obert, comento que abans de parlar amb 
el vicerector s'ha de parlar amb les persones afectades en cada cas, perquè donin el seu 
consentiment a les mesures que s’hagués d’emprendre, donat que els seus casos concrets 
podrien descobrir-los i identificar-los, motiu pels quals no els faig explícits en la present 
acta, en tant que dades sensibles. 
 
Es proposa que es gestioni la qüestió des de l'Espai Obert de Dret a través dels seus 
representants a la Coordinadora General. Jo, el secretari, recordo a la sala que així s’havia 
acordat en primer terme en donar-se començament a aquesta gestió des de la 
Coordinadora General última de l’any natural passat. 
 
7. Voluntaris als Concursos de Sant Jordi 
Es comenta que es busquen jutges i jutgesses pels Concursos de Sant Jordi. No es presenta 
cap candidat. Es recorda que si finalment hi ha algun voluntari, pot enviar un email a la 
bústia del CEUPF. 
 
8. Voluntaris projecte d'ajuda a Ucraïna 
Es fa lectura del correu corresponent arribat a la Bústia del CEUPF. S’acorda respondre el 
correu favorablement. 
 
9. Participació al Consejo Estatal de Estudiantes de Telecomunicación 
Jo, el secretari, faig explicació a la sala sobre la proposta del Consejo Estatal de Estudiantes 
de Ingeniería en Telecomunicaciones de fer que a la UPF hi tingui representants. 
S’expressa que són els representants d’Enginyeria els qui ho haurien de decidir, igual que 
fóren els de Biologia Humana i Medicina els qui al seu moment ho decidiren en llur cas, 
sense intervenció del CEUPF. Es compromet el Secretariat Tècnic a contactar els 
representants de l’Espai Obert de l’Escola d’Enginyeria, que no és present a aquesta sessió. 
 
10. Precs i preguntes 
No hi ha precs ni preguntes. 
 
 
Havent-se exhaurida la totalitat de l’ordre del dia i havent-se tractats tots aquells ítems 
que han estats menester a comentar, jo, el secretari, amb l’assentiment de la sala, aixeco 
la sessió de la qual estenc la present acta en nom del Secretariat Tècnic, d’acord amb el 
que estableix l’article 14(b) del Reglament del Consell d’Estudiants. 
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La present l’estenc en vuit pàgines enumerades correlativament, més l’annex 1 (únic), que 
consta de vuit pàgines no enumerades i les notes que en PDF du inserides. 
 
 
El secretari del CEUPF 
 
 
 
 
 
Jordi Solsona Sanjuan 
 

IHS.V.AMDG  

 
 
 
Nota: L’annex 1 va intitulat amb el rètol «Reglament CEUPF», precedit per dues pàgines 
que en són índex, que és introduït amb el rètol «Índex Reglament del CEUPF». L’arxiu 
original en PDF de què prové era amb el nom «Glossa del Reglament del CEUPF amb 
Índex.pdf», que té per resum del tipus SHA-1 el codi 
«FE66C71750C32EA299A6D0CF3757338DE39B38C7», disponible en el moment de signar 
aquesta acta des de l’enllaç al Drive del CEUPF <https://drive.google.com/file/d/1tdknt_-
Erm_M8XTkinPQuaYBstkEdq6E/view?usp=sharing>. 

https://drive.google.com/file/d/1tdknt_-Erm_M8XTkinPQuaYBstkEdq6E/view?usp=sharing
https://drive.google.com/file/d/1tdknt_-Erm_M8XTkinPQuaYBstkEdq6E/view?usp=sharing
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Reglament CEUPF 

TÍTOL PRIMER: NATURALESA I FINS 

Article 1. Naturalesa. 

1.1. El Consell d'Estudiants de la Universitat Pompeu Fabra (CEUPF) és l'òrgan 
de coordinació dels i les estudiants, d'acord amb el que estableix l'article 90 
dels Estatuts de la Universitat Pompeu Fabra. 

1.2. El Consell d'Estudiants té una clara voluntat democràtica i la seva 

estructura i funcionament es basa en els principis d'igualtat, transparència i 
llibertat d'expressió. 

1.3. Un dels principals objectius del Consell d'Estudiants és el d'unir a aquest 
col·lectiu de la comunitat universitària. Tots els seus actes es faran en funció 
d'aquesta voluntat. 

1.4. El CEUPF es compromet en tots aquells casos que sigui possible, a buscar 

el consens en la presa de decisions dins de la Coordinadora General, 
l'Assemblea General Extraordinària o qualsevol dels seus òrgans. 

1.5. El CEUPF destaca que és interès de tots els estudiants de la UPF el correcte 
funcionament del Consell d'Estudiants, fet que s'aconsegueix no només amb 

l'assistència a l'Assemblea General Extraordinària del Consell d'Estudiants, sinó 
també amb la seva participació activa en ella i en tots els òrgans derivats, i la 
voluntat manifesta d'intentar arribar a acords. 

1.6. En base a aquests principis,  la Coordinadora General és el seu màxim 
òrgan de representació. La resta d'òrgans del CEUPF tenen les competències 
establertes en aquest reglament. 

1.7. El CEUPF ha de fomentar la seva presència a tots el campus de la 
Universitat, d'acord a la seva naturalesa i fins, mitjançant la promoció d'espais 
de deliberació i participació. 

  

Article 2. Fins 

Són fins del Consell d'Estudiants: 

a) Coordinar tots els estudiants i els seus representants. 

b) Promoure el desenvolupament dels drets i deures de l'estudiant.  
c) Informar i orientar els estudiants sobre tot allò que els pugui afectar. 
d) Promoure la millora del sistema educatiu. 

e) Promoure activitats d'extensió universitària i de formació permanent. 
f) Organitzar i promoure activitats culturals i lúdiques. 
g) Donar suport a les iniciatives dels estudiants. 

h) Fomentar la participació entre el col·lectiu d'estudiants en el si de la UPF i 
donar-hi suport. 
i) Fomentar relacions amb altres entitats, moviments, col·lectius externs a la 
UPF. 

  

TÍTOL SEGON: ORGANITZACIÓ INTERNA 

Capítol primer. Disposicions generals  

JORDI SOLSONA
Cal que assumeixi la iniciativa d'organització entre els diferents nivells de representació i que s'hi impliqui a fons.

JORDI SOLSONA
.

JORDI SOLSONA
Cal fer-ho més palès i aplicar-ho seriosament.

JORDI SOLSONA
«Article 90. Òrgan de representació dels estudiants

»90.1. Els estudiants, per tal de garantir la seva coordinació i potenciar la participació en tots els àmbits de la vida universitària, poden crear un òrgan de representació propi. Aquest òrgan s’ha de regir per un reglament que ha de ser aprovat pel Consell de Govern a proposta de la representació dels estudiants.

»90.2. Aquest òrgan ha de garantir:

»a) Una representació de cadascun dels centres.

»b) Una representació dels estudiants que són membres dels òrgans de govern i representació d’àmbit general de la Universitat.

»c) Una representació dels membres de les associacions presents a la Universitat.

»90.3. La Universitat ha de dotar aquest òrgan dels mitjans necessaris per al seu funcionament.»



  

Article 3. Membres 

Qualsevol estudiant matriculat a la UPF pot ser membre del Consell d'Estudiants 
mitjançant els mecanismes de delegació o representació especificats a l'article 
7. 

  

Article 4. Òrgans 

El Consell d'Estudiants està integrat pels òrgans següents: 

a) La Coordinadora General 

b) Les Comissions del CEUPF que estableixi la Coordinadora General. 
c) L'Assemblea General Extraordinària 
d) Espais oberts de decisió estudiantil de les Facultats 

  

Article 5. Entitats 

S'establirà un Secretariat Tècnic permanent encarregat de qüestions tècniques i 
executives de la Coordinadora General i de donar suport al correcte 
funcionament del CEUPF. 

  

Capítol segon. La Coordinadora General 

Article 6. Definició 

La Coordinadora General és el màxim òrgan de què disposa el Consell 

d'Estudiants. El Secretariat Tècnic és l'entitat encarregada de convocar les 
reunions de la Coordinadora General. 

  

Article 7. Membres, representació i remoció de representants 

7.1 Membres i representació 

Són membres de la Coordinadora General cadascun dels Espais Oberts de 
Decisió Estudiantil vinculats als centres d'estudis de la Universitat Pompeu 

Fabra mitjançant els representats o delegats escollits. Aquests Espais poden 
tenir diferents denominacions d'acord amb les realitats i tradicions dels centres, 
departaments i Escola de Doctorat (assemblees d'estudiants de centre, consell 
d'estudiants de centre...). 

A les reunions de la Coordinadora General participen tots els Espais Oberts de 
Decisió Estudiantil. Tanmateix aquests acudiran a les reunions mitjançant una 
representació de fins un màxim de sis persones i un mínim de dos. Quatre 

d'aquestes sis places hauran d'estar reservades pels estudiants que  exerceixen 
algun tipus de representació fruit d'un procés electoral (delegats, membres de la 
Junta de Facultat, del Consell de Departament o del Claustre). Les altres dos 

places seran de lliure disposició, sense tenir cap prerequisit. Totes les persones 
que hagin estat escollides per anar a la Coordinadora General no seran, en 
principi, membres permanents, sinó que cada Espai Obert de Decisió Estudiantil 

podrà decidir quines persones exerciran la representació. Aquesta representació 
en cap cas s'allargarà més d'un any acadèmic. Cada trimestre l'Espai Obert 

JORDI SOLSONA
Cal redactar-ho millor i més clarament, és molt vaga aquesta definició jurídicament.

JORDI SOLSONA
Cal debatre i establir el funcionament d'aquests òrgans i mirar de reformular-los, si escau, per a fer-los útils i viables i que siguin realment eficaços.

JORDI SOLSONA
Cal revisar aquest òrgan.

JORDI SOLSONA
Sic. "dues".

JORDI SOLSONA
Cal establir més a fons com funciona això. Es dedueix de tot el text, com es va tractar a una reunió de la C. G. anterior, que la remoció hauria de ser en bloc per a evitar que una petita majoria utilitzés aquest article per a imposar una totalitat dels seus representants, trencant la proporcionalitat que el principi democràtic que es dicta en aquest reglament es trenqui.

JORDI SOLSONA
Novament, cal esclarir la definició, i fins i tot plantejar-se el model de representació a la CG, per mirar si n'hi hauria cap altre de millor.
(Seria "dues", no "dos".)

JORDI SOLSONA
Cal una millor redacció: «És membre...», &c.

JORDI SOLSONA
Només tenen el caràcter d'òrgans del CEUPF pròpiament les que són establertes per reglament de la Coord. Gral., com la Junta de Delegats de Mar.

JORDI SOLSONA
Cal canviar la definició i esclarir-la i adaptar-la més a la realitat fàctica de l'òrgan.

JORDI SOLSONA
Cal regular-ho més ennlà, especificar com ho fa:
• Tema de l'ordre del dia,
• Si cal un acord formal del ST en sessió seva,
• La convocatòria a petició de membres representants de la CG i dels Espais Oberts també, &c.

JORDI SOLSONA
Hem entès que al reglament només es preveuen qüestions tècniques, cosa per la qual les qüestions executives, més enllà de les competències que té —que són tècniques—, serien per delegació de la Coordinadora General.
L'aplicació dels pressupostos, segons com, pot arribar a derivar en una vessant executiva, quan hi hagués conceptes més indeterminats o s'hi donés cert marge de discrecionalitat —aquesta última, també entraria en l'anterior, d'allò que la CG li delegués—...

JORDI SOLSONA
Vam trobar que els reglaments de funcionament intern dels Espais, així com altres acords seus poden establir el seu nom oficial.

JORDI SOLSONA
Potser podrien trobar-se altres maneres menys excloents d'estudiants no representants, com per exemple trencant-ne la reserva quan no s'haguessin coberts alguns dels llocs.

També cal plantejar-se si algú de la CG, en ser un representant electe, ja compleix amb el requisit de ser-ho a efectes de l'elecció a aquest mateix càrrec, cosa que sembla que sí.



corresponent tindrà la capacitat de remoció dels seus representants. Per altra 

banda, el que votin aquests representants ha de ser el que s'hagi decidit a l'Espai 
que els hagi escollit. 

7.2 Remoció dels representants 

Cada Espai Obert de Decisió Estudiantil tindrà la capacitat de remoure als seus 
representants d'acord amb les seves normes de funcionament intern. 

  

Article 8. Competències de la Coordinadora General 

Són competències de la Coordinadora General: 

a) Debatre i, si escau, prendre acords sobre tots aquells temes que afectin la 
comunitat universitària i, en especial, els estudiants. 

b) Escollir i revocar, si escau, el Secretariat Tècnic. 

c) Aprovar, si s'escau, els reglaments dels òrgans esmentats en l'article 4. 

d) Elaborar i aprovar el seu pressupost i els seus plans d'actuació general. 

e) Crear les comissions que consideri oportunes. 

f) Divulgar entre tots els estudiants els acords, activitats i campanyes que 
emprengui el CEUPF. 

g) Convocar les Assemblees Generals Extraordinàries 

  

Article 9. Convocatòria de la Coordinadora General 

La Coordinadora General ha de ser convocada en sessió ordinària pel 
Secretariat Tècnic almenys una vegada al trimestre. La Coordinadora també es 

podrà convocar sempre que ho sol·liciti  un espai obert de participació o una 
reunió anterior de la mateixa Coordinadora. 

  

Article 10. Comunicació, quòrum, presa d'acords i règim de votacions 

10.1. Comunicació. 

El Secretariat Tècnic del Consell d'Estudiants de la UPF ha de comunicar, 
sempre amb set dies lectius d'antelació, la convocatòria de reunió de la 
Coordinadora General a cadascun dels Espais Oberts de Decisió Estudiantil. 

10.2. Quòrum. 

Per tal que la Coordinadora General pugui prendre decisions és necessària 

l'assistència d'un mínim de quatre Espais de participació diferents representats 
per un mínim de dues persones cada un. 

10.3. Presa de decisions i règim de votacions 

La presa de decisions de la Coordinadora General del CEUPF i tots els seus 
òrgans derivats es realitzarà seguint el que es diu a l'article 1.4 i, en aquells 

casos en que no sigui possible, es procedirà a una votació. Amb independència 
del nombre de representants de cada Espai Obert de Decisió Estudiantil que 
assisteixin a la reunió, el conjunt de representants de cada Espai disposarà de 

tres vots. A aquests efectes els representants de cada Espai designaran un 

JORDI SOLSONA
Aquí la dicotomia Espai Obert-Representants de l'Espai a la CG: Recordem que són els E. O. els que són membres de la C. G., i que ho són a través dels representants que hi escullen. Així, es presenta l'ambigüitat si això es refereix a un acord de l'E. O. en sessió assembleària, o si es refereix a un acord dels seus representants a la C. G.: El primer tindria sentit si hi hagués moltes assemblees, però el segon és el que realment té un sentit pràctic.

Això denota un cop més el problema de la definició de membre de la C. G. de l'art. 7.1, 1r par. del RCEUPF.

JORDI SOLSONA
Entenem que aquests tres vots es reparteixen de forma proporcional als emesos per l'E. O. reunit en sessió assembleària o els seus representants presents en la reunió de la CG en qüestió —depenent del cas. Això s'extreu de la pròpia exigència de l'emissió de tres vots, i no només d'un, com seria més lògic si el vot emès fos absolut i els tres haguessin d'anar en un sol sentit —també s'extreu del principi democràtic, etc., com es va parlar a una de les reunions de la CG anteriors.

Cal notar que als inicis el vot es feia en una urna, i s'emetia en sobres a través d'un representant de cada E. O. en qüestió. Cal plantejar si és adient adaptar el model als nous temps o si readoptar-lo o canviar directament de sistema a un de nou.

JORDI SOLSONA
És important que es faci al principi. Gralment. es disposa d'uns 5.000 EUR de pressupost. És necessari que cada CG disposi com s'han de gestionar, donat que fins ara se'ls queda directament el SACU per a gestionar-lo com fa un parell o tres d'anys es va dir: Per a la revista i la resta, a solidaritat, crec.

JORDI SOLSONA
Actualment, s'ha deformat la pràctica i s'ha entès l'existència només de 3 E. O. —Mar, Ciutadella i Poblenou. Realment, però, n'hi hauria 8 —Ciències Polítiques i Socials, Economia i Empresa, Dret, Humanitats, Escola d'Enginyeria, Traducció i Ciències del Llenguatge, Comunicació, i Ciències de la Salut i de la Vida. Fins a tal punt arriba la confusió que al web del propi CEUPF s'estableix que hi ha 3 E. O. La confusió ve des que es convocaven sessions sol·lapades de tots els espais d'un campus a efectes d'elegir els representants a la CG, per a millor gestió per part del ST; essent l'únic cop que es convocaven els E. O., a la llarga es van acabar confonent, sense realment ser-ho.

Això és necessari solventar-ho.

JORDI SOLSONA
Deure de publicitat de les actes de tots els òrgans del CEUPF, etc. Això vam coincidir que en qüestions tècniques ho gestionava el ST, que ja venia fent-ho així temps ençà.

JORDI SOLSONA
D'aquí cal regular com s'estableixen quins són aquests temes; l'ordre del dia: Si és universal i, per tant, els seus punts una mera guia —com fins ara s'ha anat seguint a les reunions 'de facto' realment—, o si és aquest un requisit indispensable per a poder tractar-ne —que pel tenor de l'article i la pràctica de l'òrgan no sembla que sigui.

Igualment, caldria establir més a fons la regulació de l'ordre del dia, el seu establiment, etc.

JORDI SOLSONA
Set dies lectius cal remarcar que no és el mateix que set dies naturals. Per a establir i saber quins són aquests cal mirar el calendari acadèmic de la universitat (https://www.upf.edu/documents/2846463/236144210/Calendari+Acad%C3%A8mic+2020-2021+%28UPF%29.pdf/983eb87d-a162-a4bc-7955-5447ed771033) i saber quins són els que no ho són. Això comporta un problema de gestió, malgrat que la pràctica del CEUPF ha vingut entenent-ho com a dies naturals, contra el reglament, que els marca per lectius.

Realment "lectius" té més sentit, perquè són els dies que realment estem els representants "en exercici de les nostres funcions", mentre que "naturals" és més pràctic a l'hora de gestionar-ho amb facilitat.

JORDI SOLSONA
Cal establir més a fons com s'eligeix aquest ST. També cal que ho faci la CG, com no s'ha seguit últimament.

JORDI SOLSONA
Els Reglaments de Règim Intern de la CG, el ST, les Comissions, i l'Assemblea Gral. Extraord.

JORDI SOLSONA
Això vol dir que la CG sempre es consitituirà i podra debatre i tractar temes, però no pas prendre cap decisió si no hi ha el qüòrum fixat.

JORDI SOLSONA
Tot això, és clar, hauria de respectar l'explicat en la nota anterior. Les normes de funcionament intern, a partir d'aquí, poden establir lliurement el mètode. Cal anotar que "normes de funcionament intern" no és "reglament de funcionament intern".

JORDI SOLSONA
El consens: Cal determinar més a fons a què ens referim i com es gestiona i funciona aquest consens i quan es considera que l'hi ha, etc.



portaveu al qual correspondrà expressar el sentit, i en el seu cas el repartiment 

entre les diferents opcions, d'aquests tres vots. La presa de decisions per 
votació haurà de comprendre els requisits següents: 

a) Una participació efectiva (vots afirmatius i negatius) de la meitat més un 
dels vots emesos. 

b) Els acords es prendran per majoria simple. 

  

Capítol tercer. Secretariat Tècnic 

Article 11. Naturalesa 

El Secretariat Tècnic és una de les entitats que assisteix a la Coordinadora 
General. Els membres del Secretariat Tècnic seran escollits entre els membres 

de la Coordinadora General amb l'excepció del representant de les associacions 
tal i com especifica l'article 13. 

  

Article 12. Membres 

El Secretariat Tècnic el podran composar quatre persones d'acord amb les 

necessitats d'actuació i gestió que consideri la Coordinadora General  que 
hauran d'ésser membres d'algun dels Espais Oberts de Decisió Estudiantil. 
Entre els membres del Secretariat Tècnic hi haurà un càrrec de secretari 

dedicat a funcions administratives i un representant de les associacions 
d'estudiants de la UPF.  

La seva designació s'intentarà que es faci per consens. Si cal es votarà a la 
Coordinadora General i les persones amb més vots seran les escollides. Les 

persones integrants del secretariat tècnic podran ser revocades amb 3/5 parts 
més 1 dels vots dels assistents a la Coordinadora General. 

  

Article 13. Representant de les Associacions d'estudiants de la UPF 

13.1 El representant de les associacions serà l'encarregat de transmetre la seva 
veu al CEUPF. 

13.2 Aquest representant serà escollit per consens o majoria simple en una 

reunió extraordinària de les Associacions convocada pels altres membres del 
secretariat tècnic o a a petició de les mateixes associacions mitjançant el Servei 
d'Atenció a la Comunitat Universitària. Aquesta reunió extraordinària haurà de 

ser convocada amb més de 7 dies d'antelació i s'haurà d'informar degudament 
a totes les associacions inscrites a la UPF. 

  

Article 14. Competències 

Són competències del Secretariat Tècnic: 

a) Convocar la Coordinadora General. 

b) Aixecar acta, a través del secretari, de les reunions de la Coordinadora 
General i de l'Assemblea General Extraordinària. 

c) Control del pressupost del CEUPF. 

JORDI SOLSONA
Hi ha d'haver més sís i nos que no pas vots en blanch. Com que no parla directament de vots vàlids, cal determinar si els nuls també s'haurien de computar dins d'aquest càlcul, donat que si fos que sí, seria el mateix que un vot en blanch i perdria el seu valor real —més enllà del seu possible significat reivindicatori.

En relació amb la nota anterior, la pràctica del moment admetia tant el vot en blanch com el vot nul —aquest últim, esquinçant la papereta al sobre en qüestió, comunament.

JORDI SOLSONA
Caldria regular una possibilitat d'empat. Jo proposo la insaculació.

JORDI SOLSONA
D'aquí s'extreu que hi ha un mínim de dos —secretari i rep. assos.— i un màxim de quatre —el secretari, dos membres més, i el reptant. de les assos.

JORDI SOLSONA
D'aquest principi fonamental i definitori del ST s'extreu per exemple que la CG li pot delegar funcions, com veurem tant executives com tècniques, sempre que aquest reglament no les hi reservi.

JORDI SOLSONA
Això és que es passaria al procediment contemplat al 10.3.

JORDI SOLSONA
Novament d'aquí s'extreu que els vots no són absoluts sinó que es reparteixen en proporció a la votació prèvia feta en qüestió.

És important i cal establir com es calcula el repartiment d'aquesta proporció, donat que hi ha vàries fórmules de repartiment proporcional, seguint els càlculs de d'Hondt, Sainte Lägue, etc. o si això es deixa més a l'arbitri de reglamentació pels E. O. Igualment, cal que hi hagi regulat al reglament present un estàndard o supletori per al cas en què els E. O. no regulin.

JORDI SOLSONA
La CG escull d'entre els seus al ST. No cap cap altra mena d'interpretació, com s'ha seguit contràriament fins ara.

JORDI SOLSONA
Cal que el CEUPF recuperi aquesta funció convocant, que ara fa temps que el SACU exerceix per defecte...

JORDI SOLSONA
S'hauria de mirar si fer alguna mena de participació més efectiva de les assos. més enllà d'això, més estant en un òrgan merament tècnic amb poques funcions executives, potser essent millor que tinguessin una participació més efectiva.

JORDI SOLSONA
Aplicar el reglament pressupostari aprovat per la CG i exercir les potestats que la CG li delegui a tals efectes, així com dirimir els casos en què se li atorgui certa discrecionalitat, on hi pot haver un mínim exercici de la seva funció executiva, més enllà de la tècnica.

JORDI SOLSONA
Més sís que nos, deixant de banda els blanchs i els nuls.

Cal notar que aquí en cap moment es parla de la necessitat d'un quòrum, d'un mínim de vots per a ser vàlida la votació.

JORDI SOLSONA
Set dies lectius o naturals?



  

Capítol quart.  Espais Oberts de Decisió Estudiantil del CEUPF 

Article 15. Naturalesa 

Els Espais Oberts de Decisió Estudiantil són l'òrgan de participació, 
representació i presa de decisions dels estudiants de cada centre d'estudis. 
Aquests espais poden tenir diferents denominacions d'acord amb les realitats i 

tradicions dels centres (assemblees d'estudiants de centre, consell d'estudiants 
de centre...). Cada espai decideix quina és la seva denominació on ha 
d'aparèixer la facultat a la que pertanyen. 

  

Article 16. Composició i Membres 

La composició d'aquests espais es basa en els principis d'igualtat, democràcia 

directa i transparència. Qualsevol estudiant matriculat d'un ensenyament oficial 
d'un centre d'estudis on s'imparteixin estudis de grau i postgrau serà membre 
potencial del respectiu Espai Obert de Decisió Estudiantil. No hi ha límit de 

membres en els Espais Oberts de Decisió Estudiantil ni un requisit d'assistència 
de membres de diferents cursos. 

  

Article 17. Funcionament 

Cada Espai Obert de Decisió Estudiantil tindrà plena autonomia per regular el 

seu funcionament intern, partint dels principis d'igualtat de drets, plena 
participació i control democràtic. 

Els estudiants amb càrrecs de representació tenen una responsabilitat afegida a 
l'hora de vetllar per incentivar la participació dels seus companys, tot informant 

de les iniciatives i debats que es produeixen en el si de l'Espai Obert de Decisió 
Estudiantil respectin i en els àmbits de representació que els són propis. 

  

Capítol cinquè. Vinculació als Òrgans de Govern de la Universitat 

Article 18. Relacions amb el consell de direcció 

La Coordinadora General podrà sol·licitar al Rector/a de la Universitat o al 
Vicerector/a en qui delegui a què es reuneixi amb la Coordinadora General o 

l'Assemblea General Extraordinària per exposar la seva acció de govern en 
aquells aspectes que afectin als fins del CEUPF.  

Article 19. Coordinació amb els òrgans de govern 

El CEUPF, segons el que disposa l'article 91 dels estatuts de la UPF, es vincula 

als òrgans de govern de la Universitat per tal de facilitar-ne la governació i la 
representació dels/les estudiants, a través de la comissió d'estudiants i altres 
òrgans de representació d'estudiants que pugui determinar el Consell de 

Direcció. La Coordinadora General del CEUPF ha de coordinar-se, d'acord a la 
naturalesa i fins del CEUPF, amb aquests representants. 

  

Capítol sisè. Assemblea General Extraordinària 

Article 20. Naturalesa 

JORDI SOLSONA
Cal determinar el significat de tot això. Entenem que igualtat de drets es refereix al mateix que el principi d'igualtat sobredit, com a mínim; la plena partició és referida a què tots els membres tenen dret ilimitat i irrestringible de participar lliurement i totalment en el debat i la votació —problema amb el filibusterisme—; i el control democràtic no sé què vol dir, però hauria de ser extensible a què es controlés que els assistents realment són membres de dret de l'E. O. en qüestió, una problemàtica a debatre en el CEUPF.

JORDI SOLSONA
De cada facultat i l'Escola d'Enginyeria.

JORDI SOLSONA
Són els membres estudiants dels E. O. els que han de prendre generalment les decisions que impliquin acords en l'Espai Obert en qüestió, essent-ne els seus representants generalment portaveus.

Això caldria mirar-ho, perquè la història ens ensenya que tan bé no ens ha funcionat, ni tampoc s'ha aplicat a cap Espai —excepcionant-hi Ciències de la Slt. i d. l. Vda., tot i que a través de la seva Junta de Delegats.

JORDI SOLSONA
Seria bona idea deixar-ho i utilitzar-ho regularment.

JORDI SOLSONA
Límit a la llibertat d'establiment del seu nom. Entengui's com a "facultat" aquí també l'Escola d'Enginyeria.

JORDI SOLSONA
Els membres de l'Espai Obert tenen dret de rebre tota la informació del CEUPF i la UPF. També es deriva un principi de publicitat, és a dir, que totes les seves decisions han d'estar disponibles a tothom en tot moment.

JORDI SOLSONA
Problemàtica amb els ensenyaments no oficials, no reglats, etc. i amb la definició concreta d'aquest "oficials".

La definició difereix greument de la de l'Assemblea General Extraordinària, fins al punt que es pot ser membre de l'una i no de l'altre, etc.

CAL REFORMAR

JORDI SOLSONA
Tots els estudiants tenen els mateixos drets, veu i vot.

D'aquí s'extreu el principi de proporcionalitat en l'emissió de vots ja esmentat.

JORDI SOLSONA
«Article 91. Vinculació amb els òrgans de govern

»El Consell de Govern ha de determinar la composició i les funcions d’una comissió per mitjà de la qual es vincularà l’òrgan propi dels estudiants amb els òrgans de govern de la Universitat. Aquesta comissió ha de permetre la participació efectiva dels estudiants en els processos de presa de decisions en els àmbits que els afecten.»

Cal reclamar la creació, o si ja ho estigués, l'ús efectiu, d'aquesta comissió.

JORDI SOLSONA
Més enllà del que correspon a la CG: El reglament de règim intern, la creació d'organs-comissió, etc.

Els E. O. tenen una ampla autonomia juridicament.



L'Assemblea General Extraordinària és l'òrgan del CEUPF concebut com l'espai 

per tractar aquelles qüestions que per la seva rellevància en el moment que 
s'ha de convocar es considera que són del directe interès del conjunt dels 
estudiants. És un espai per a la deliberació i la cerca de consens a l'hora 

d'analitzar i actuar. Serà convocada des de la Coordinadora General per una 
majoria simple de vots. 

  

Article 21. Membres 

Són membres de l'Assemblea General Extraordinària qualsevol dels estudiants 
matriculats a qualsevol dels estudis de la UPF.  

  

Article 22. Competències 

a) Informar, deliberar i divulgar el temes pels quals ha estat convocada 

b) Qualsevol competència que li encarregui i assigni la Coordinadora General. 

  

Article 23. Funcionament 

L'Assemblea General Extraordinària d'acord amb la seva naturalesa està 
pensada per ser un espai fonamentalment informatiu, deliberatiu i divulgatiu. El 

seu funcionament d'acord amb aquesta naturalesa és fonamentarà en la 
informació, el diàleg, la contraposició de posicions i la cerca de consens. Si cal 
prendre decisions caldrà que generin consens. En el cas que no sigui així, la 
votació a realitzar s'haurà de portar a la Coordinadora General.  

  

TÍTOL TERCER: REFORMA DEL REGLAMENT 

Article 24. Iniciativa de la reforma del Reglament 

La iniciativa per a iniciar una reforma d'aquest Reglament correspon a a la 
Coordinadora General. 

  

Article 25. Procediment 

1. Correspon a la Coordinadora General la proposta de reforma del Reglament. 
Perquè es pugui sotmetre a votació una proposta de modificació cal que el text 

s'hagi posat en coneixement de tots els estudiants amb antelació mínima d'un 
mes. S'haurà de convocar una assemblea general extraordinària per tractar 
aquest tema. 

2. Una vegada debatut el text proposat i perquè es pugui aprovar es buscarà el 

consens. En el cas d'haver de realitzar votacions cal el vot favorable de meitat 
més un dels vots emesos pels  Espais Oberts de Decisió Estudiantil del CEUPF. 

  

Disposició derogatòria 

L'aprovació d'aquesta Normativa deroga la normativa del Consell d'Estudiants 
aprovada per Acord del Consell de Govern de 5 de maig del 2004. 

JORDI SOLSONA
L'AGE només decideix per consens!

JORDI SOLSONA
Tot i requerir-se majoria absoluta de vots, el procediment és el normal de les votacions de la CG de l'art. 10.3 RCEUPF.

JORDI SOLSONA
Cal saber si aquest reglament realment inclou una delegació de la potestat reglamentària d'aprovar el reglament del CEUPF, com crec que es deriva clarament del títol iij. del text, en què en cap moment determina que el Consell de Govern de la UPF hagi de prendre part del procediment reglamentari de reforma, cosa que, en haver estat aprovat pel propi Cons. d. Gov. d. l. UPF hauria d'entendre's.

JORDI SOLSONA
La iniciativa li és exclusiva, i no delegable, cosa que és més discutible en el cas que la CG determini delegar-ho a l'AGE, la qual cosa seria més admisible atenent a la naturalesa democràtica dels dos òrgans.

JORDI SOLSONA
Com es veu a baix, no inclou necessàriament deliberar el fet de prendre cap decisió vinculant.

JORDI SOLSONA
Pt entendre's que la votació no hi va directament, sinó que també es pot fer prèviament la cerca de consens a la CG. La cosa és que atenent a la intencionalitat del reglament present, no hi hauria consens, pel que seria lògic i més encertat anar directament al procediment de votació de la CG.

JORDI SOLSONA
Pot qüestionar-se si pot exercir les competències reservades a la CG, del 8 RCEUPF, que a priori sí que semblen compatibles realment amb ella i atenent al tenor de l'article li poden ser extrapolables, més encara atenent a què seria la pròpia CG qui les hi delegaria i el principi democràtic no ho impediria, sinó que en tot cas fins i tot ho incentivaria, malgrat la impracticitat tècnica real de fer-ho més enllà d'espontàniament.

JORDI SOLSONA
Cf. art. 16, 2a oració:
Aquí no es reclama que els estudis a què s'estigui matriculat siguin oficials...

Cal resoldre tot això.

JORDI SOLSONA
Cal mirar si en els casos exigits pel reglament, com ara en la reforma del reglament, el ST pot arribar a assumir la convocatòria tècnica automàtica entenent una habilitació tàcita per part de la CG.

JORDI SOLSONA
.

JORDI SOLSONA
CAL deixar d'atorgar la funció de divulgació d'acords i decisions a òrgans que són plenament incapaços per a ser-ho. Realment és només el ST el que té la possibilitat tècnica d'assumir-ho i a l'hora de la veritat sempre és aquest el que ho acaba assumint.
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